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Vragen voor aanbieders 

1. Hoe kijkt u aan tegen de invoering van collectieve jeugdhulp in het onderwijs?  
o Welke voordelen en kansen ziet u?  
o Waar ziet u risico’s? 

2. Het noodzakelijke volume van collectieve jeugdhulp (omvang FTE’s) op een school wordt 
bepaald op basis van drie databronnen:  

o datakoppeling TWO-RBL; 
o uitvraag jeugdhulpaanbieders 
o uitvraag onderwijs.  

Missen we hiermee nog cruciale informatie?  
3. Het is nieuw dat het OPP leidend is voor het inzetten van collectieve jeugdhulp.  

Hoe kijkt u hier tegenaan?  
4. Momenteel is de jeugdhulpaanbieder (op de meeste scholen) geen onderdeel van het 

zorgteam. Voor de inzet van collectieve jeugdhulp zien wij dit als een meerwaarde.  
Wat is uw visie hierop?  

5. Wij stellen criteria op waar aanbieders aan moeten voldoen om gecontracteerd te worden 
voor dit segment.  

o kwaliteitscriteria conform jeugdwet;  
o geldende normen binnen de branche,  
o SKJ, BIG 
o aantoonbaar organiseren van individueel en groepsaanbod in school? 
o Ervaring met doelgroep regulier en speciaal onderwijs. 

Zijn deze eisen passend? 
Heeft u nog aanbevelingen? 

6. Bij hulp in de thuissituatie heeft het de voorkeur dat waar mogelijk dit door dezelfde 
hulpverlener/organisatie gebeurt.  

o Hoe werkt dit in de praktijk?  
o Welke kansen/belemmeringen zien jullie hierin? 

7. Hoe zien jullie de afbakening tussen segment 4 en 5?  
8. Hoe kijkt u aan tegen het percentage van jeugdhulpvragen van de totale vragen binnen de 

school  die binnen het collectieve aanbod moet worden opgelost? 
9. We hebben nu geformuleerd dat de collectieve jeugdhulp binnen 8 weken start. Is dit een 

reële termijn?  

 


